

ActiveOxygen™ 活氧除菌洗衣機免費上門示範

ActiveOxygen™ Washing Machine On-site Demonstration



BOSCH

Invented for life



由即日起至2017年6月30日止，凡購買Bosch ActiveOxygen™活氧除菌洗衣機 (WAW28750GB/WAW28790HK) 一部，即可免費享有專業產品顧問作上門詳細產品示範^，令您用得安心。

From now till **30 Jun, 2017**, upon purchase a Bosch ActiveOxygen™ washing machine (WAW28750GB / WAW28790HK), our professional product consultants will arrange a FREE on-site demonstration^ at your place to let you understand the detailed operation.

免費專業
上門示範

Free on-site
demo

^ 有關詳情請向銷售顧問查詢，須受有關條款及細則約束。如有任何爭議，博西華家用電器有限公司保留最終決定權。

For further details, please contact our sales consultant. The promotion is subject to the terms and conditions. BSH Home Appliances Limited reserves the final right of discretion in case of any disputes.



www.bosch-home.com.hk



www.facebook.com/boschhomeHK